
De intentie van deze regeling is om het gebruik van de e-sigaret te ontmoedigen zodat de kans dat 

kinderen aan nicotine verslaafd raken en bloot staan aan schadelijke stoffen wordt verkleind. Het 

uiteindelijke doel is een rookvrije generatie.  

Een andere oplossing zou kunnen zijn het afzien van de accijns en het uitkopen van de 

tabaksindustrie. Op die manier kan men dan inderdaad met een gerust hart die tabak smaakjes 

toelaten, want wanneer kinderen dat lekker vinden, kunnen ze nooit meer aan de echte tabak 

verslaafd raken. De beste oplossing is om de industrie die stofjes toevoegen aan voedings-en 

genotsmiddelen die verslavend zijn en slecht voor de gezondheid zo zwaar te beboeten dat zij direct 

na de boete hun faillissement kunnen aanvragen. Wanneer bijvoorbeeld geen mierzoete snoepjes 

meer worden verkocht, dan hebben kinderen ook geen behoefte meer aan zoete smaakjes te roken 

met een e-sigaret. Alles heeft te maken met gewenning. Ook wanneer het niet gaat om verslavende 

middelen. Hoe meer een mens gebruikt van wat feitelijk ongezond is, hoe meer een mens daaraan 

gewend raakt. Gelukkig geldt hetzelfde voor gezonde gebruiksmiddelen. Ik heb zelf ervaren dat 

betrekkelijk kort duurt om van smaak te veranderen .... voorbeeld: ik eet inmiddels veel groeten en 

vind dat lekkerder, voel mij lekkerder dan in de periode dat ik nauwelijks tot geen groente at. 


